008218

Cross

Picture Description?)

A simple black cross atop a golden sphere stands against a backdrop of overcast skies.

Analysis?)

This photograph features a stark black cross silhouetted against a vast, overcast sky. The simplicity
of the composition, with the cross positioned on a golden orb at the bottom left, evokes a sense of
solemnity and quiet contemplation. The muted tones of the sky, dominated by grey and white clouds,
add to the overall mood of introspection and reflection, while the golden orb at the bottom gives the
photograph a hint of majesty.
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Picture Data

008218 - Cross

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 12/2019 12/2019 12/2020
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.50 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —
Title (German) Kreuz

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A simple black cross atop a golden sphere stands against a backdrop of overcast skies.
    
    
      Ein einfaches schwarzes Kreuz auf einer goldenen Kugel steht vor einem Hintergrund aus bewölktem Himmel.
    
    
      This photograph features a stark black cross silhouetted against a vast, overcast sky. The simplicity of the composition, with the cross positioned on a golden orb at the bottom left, evokes a sense of solemnity and quiet contemplation. The muted tones of the sky, dominated by grey and white clouds, add to the overall mood of introspection and reflection, while the golden orb at the bottom gives the photograph a hint of majesty.
    
    
      Diese Fotografie zeigt ein markantes schwarzes Kreuz, das sich vor einem weiten, bedeckten Himmel abhebt. Die Schlichtheit der Komposition, mit dem Kreuz auf einer goldenen Kugel unten links positioniert, ruft ein Gefühl von Feierlichkeit und stiller Kontemplation hervor. Die gedämpften Töne des Himmels, die von grauen und weißen Wolken dominiert werden, tragen zur allgemeinen Stimmung der Introspektion und Reflexion bei, während die goldene Kugel am unteren Rand der Fotografie einen Hauch von Erhabenheit verleiht.
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